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Geacht college, 

In onze stad vinden er talloze ruimtelijke ontwikkelingen plaats, er wordt gebouwd in hoegenaamd alle 

wijken van Nieuwegein. Zo ook in Galecop. Ter hoogte van de Rembrandthage worden er de komende 

jaren nieuwe woningen gerealiseerd. Om deze woningbouw mogelijk te maken, wordt bijvoorbeeld 

het huidige pand van Altrecht gesloopt. Daarbij moet het afval afgevoerd worden. Mijn fractie begrijpt 

dat hiervoor de Galecopperdijk gebruikt zou worden. Nadat de woningen zijn gebouwd, wordt de 

Galecopperdijk nog intensiever gebruikt dan nu het geval is. Bewoners van de nieuwe woningen aan 

de zuidkant van Galecop zullen dan met de auto gebruik gaan maken van wat in essentie een fietspad 

is. Over deze beide zaken heeft mijn fractie de volgende vragen: 

1. Klopt het dat de Galecopperdijk tijdens de bouw van de woningen ter hoogte van onder 

andere de Rembrandthage gebruikt gaat worden als afvoerroute van het sloopmateriaal e.d., 

waarbij mogelijk ook grote vrachtwagens zoals diepladers gebruikt zouden kunnen worden?  

2. Als het bovenstaande bevestigend beantwoord wordt, klopt het dan dat het kruispunt ter 

hoogte van de Rembrandthage het risico loopt geblokkeerd te raken en op die manier de 

toegang per auto van het Zuid-Oostelijke gedeelte van de wijk Galecop onmogelijk maakt? En 

dat daarmee de toegang van dat gedeelte van de wijk voor hulpdiensten eveneens onmogelijk 

wordt?  

3. Deelt het college de zorg van mijn fractie dat de voetgangers en fietsers aanmerkelijk meer 

risico op ongevallen lopen zou de Galecopperdijk zo intensief gebruikt gaan worden door 

werkverkeer? 

4. Welke alternatieve scenario’s voor het bovenstaande scenario heeft het college voor ogen? 

5. Nadat de bouw is afgerond zal de Galecopperdijk intensiever gebruikt worden voor auto’s, 

hoewel deze te gast zijn, vreest mijn fractie dat hierdoor de veiligheid van voetgangers en 

fietsers blijvend verslechtert: deelt het college onze zorgen hierom? 

6. Wederom geldt: welk alternatief plan heeft college om de bovenstaande situatie te 

voorkomen? 

7. Is een zuidelijke ontsluiting richting de Batauweg onderzocht en zo ja, wat waren hiervan de 

uitkomsten en wat is de overweging geweest dit alternatief niet verder uit te werken? 

In afwachting van uw spoedige antwoord, verblijven wij, 

Hoogachtend, 

M. Van Keulen 

Raadslid GroenLinks Nieuwegein 
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